



Mötesprotokoll 2024.05 från styrelsemöte
240229 via Teams

Närvarande:	MM	Magnus Månsson	ordf.
	JP	Jenny Pålsson	vice ordf
	LS	Liselott Schönström	sekr
	LN	Lennart Nielsen	kassör
	ER	Emma Rudnert	
	LL	Lena Lönn	
	ET	Elias Tropé	
Ej närvarande:	GR	Gabriel Rasmussen	adjungerad
	CM	Carina Månsson	adjungerad

- Valberedningen var med på mötet. De ville se hur vi arbetade i styrelsen.

§§ 53 Mötet öppnas

- MM hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 54 Föregående protokoll

- Protokoll från konstituerande mötet godkändes. LS skickar till Lena o Elias för digital signering. Skickar sen till MM o LN, så det kan lämnas på banken.
- Protokoll 2024.03 o 2023.04 godkändes inte, de skrevs då det var den gamla styrelsen. LS kontaktar och skickar protokollen till Patrik P o Tomas O, för godkännande.

§§ 55 Godkännande av dagordning

- Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 56 Ekonomi/Budget

- LN har innan mötet skickat ut balansrapport och resultatrapport till alla i styrelsen
- Carina Nilsson (fd revisor) kommer att sköta bokföringen framöver. Hon gör detta utan ersättning. LN kommer att se till att alla fakturor blir inskannade och skickade direkt till Visma för betalning.
- MM kontaktar alla SGA och andra förtroendevalda som lämnat in en budget och fått den godkänd. Godkändes i dec 2023. De får beskedet att allas budgetar har skurits ner, detta pga det ekonomiska läget.
- Audi klubben har inte tagit bort icke betalande medlemmar i Idrottonline och får därför betala enl röstlängden.



§§ 57 Styrelsens planering

- Fadderuppdragen i nya styrelsen fördelas enl nedan:
- Elias Tropé; Racing, Ungdomar, Karting, Drifting.
- Lena Lönn; Rally, E-sport.
- Jenny Pålsson; Crosskart, Säkerhet.
- Övriga sportgrenar har samma faddrar som tidigare.
- Fråga från Bilsportarvet om bidrag till möbler. MM meddelar Bilsportarvet att Södra BF inte har möjlighet ge ett bidrag till möbler.
- Beslut om att inte dela ut några resestipendier i år.
- Klubblistor och listan på förtroendevalda behöver uppdateras. LL o ER tittar på detta.
- EL blir webmaster för hemsidan. JP kontaktar SBF för att EL ska få inloggning.
- Eva Pålsson i valberedningen frågade hur vi hanterade GDPR. JP visade det formulär som hon och Matilda Adolfsson tog fram för två år sedan. Styrelsen har aldrig använt det. Dokumentet behöver kanske förtydligas. Vi tar upp detta vid nästa styrelsemöte
- Arbetskväll 11/3 kl. 19 (Teams). Då bestämmer vi datum för styrelsemöte, arbetsdagar, uppstartsmöte och ordförandemöte. Blir också en uppstart för BKS 2025. Eva Pålsson och Ulrica Rydh Ladubo meddelade att de var intresserade att vara med i organisationskommittén för BKS 2025.
- CM o GR kommer att läggas till i Whatsapp gruppen och i Södras mejladress info@sodrabf.se.

§§ 58 Styrelsens rapportering.

- LS har pratat med Claes ang nomineringsgruppen. Helt ok enligt honom. LS skickar sitt förslag till honom, så får gruppen själv sätta ribban. Ska in på Driven när det är färdigt.
- LS har skickat in ombud, yttrande om propositioner och motioner till SBF.
- Parentation till SBF. Vi skickar de som avlidit 2023
- LL o ET är inlagda i Whatsapp.

§§ 59 SBF info

- 240227 från Anna Laurentinsson: "Hej, Idag har vi skickat i väg VIP-kort till Er som ni kan dela vidare till betydelsefulla personer inom Ert distrikt.
VIP-korten har skickats till adressen som står angivet på Vita listan.
Dessa gäller som tidigare för fritt inträde vid alla biltävlingar som anordnas med tillstånd från Svenska Bilsportförbundet."
- MM har fått 12 VIP kort. Ungdomsgruppen vill ha 4, Emma R och Ulrica RL vill ha vars ett.
- Anna Laurentinsson vill ha namn och mejladresser till nya styrelsen. LS skickar.



§§ 60 Sportgren/SGA

- Beslut om att Danny Eckhoff är med i Folkracekommittén. LS kontakter SGA folkrace för att få kontaktuppgifter.
- EL kontakter Michel Rayes. Han är intresserad av att ta sig an uppdraget som SGA i Drifting.

§§ 61 Utbildning

- Inget att rapportera

§§ 62 Inkommen post

- Mejl från Martin Nilsson, han vill träffa oss efter årsmötet. LS meddelar honom om att han är välkommen 27/3, då vi har nästa styrelsemöte.

§§ 63 Ärendebank

- Beslut om att ta bort denna punkt från framtida dagordningar.

§§ 64 Övrigt

- JP meddelade att de klubbarna som gick utbildningen för miljöcertifiering 14/1–24, inte har fått sina certifikat. Anledningen till detta är att SBF fortfarande inte är klara med hur det ska se ut. Detta innebär att klubbarna inte kan få sina tävlingstillstånd. De får kontakta Tf miljörådgivare Claes Elofson för närmre besked.

§§ 65 Nästa möte

- 27/3–24 via Teams

§§ 66 Mötets avslutande

- MM avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras

Liselott Schönström

Magnus Månsson